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  PROTOKÓŁ Nr 7/6/2011 
z posiedzenia Komisji Zdrowia i Oświaty 

odbytego w dniu 20.10.2011r. 
 

 
 
Obecność na posiedzeniu członków Komisji oraz zaproszonych gości wg list 
obecności stanowiących załączniki niniejszego protokołu. 
Godz.08.30. 
 

Posiedzenie  
 
otworzył i obradom przewodniczył Pan Paweł Gręda – Przewodniczący 
Komisji. 
 
Porządek obrad rozszerzono o dwa projekty uchwał: 

• wyraŜenia zgody na cesję wierzytelności, 
• ustalenia opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów z dróg na 

parkingach strzeŜonych oraz kosztów powstałych w wyniku wydania 
dyspozycji usunięcia a następnie odstąpienia od usunięcia pojazdu. 

 
Jednogłośnie przyjęto do realizacji następujący porządek obrad: 
 

1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Ocena realizacji zadań powiatu w zakresie ochrony zdrowia. 
3. Przyjęcie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 
2010/2011. 
4. Przyjecie informacji o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu. 
5. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 
2011-2019 

b) zmian w budŜecie Powiatu Koneckiego na 2011r. 
c) wyraŜenia zgody na oddanie w dzierŜawę w trybie bezprzetargowym 

aktywów trwałych Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich niezbędnych 
do przeprowadzenia usług sprzątania oraz rezonansu magnetycznego, 

d) wyraŜenia zgody na zbycie aktywów trwałych Zespołu Opieki 
Zdrowotnej w Końskich, 

e) wyboru biegłego rewidenta do przeprowadzenia badania sprawozdania 
finansowego za 2011r. w Zespole Opieki Zdrowotnej w Końskich, 
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f) uchwalenia „ Programu współpracy Powiatu Koneckiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 
z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności poŜytku publicznego  

 i o wolontariacie na 2012 rok”. 
g) przesunięcia środków PFRON pomiędzy zadaniami w 2011r.  
6. Sprawy róŜne. 

a) wyraŜenia zgody na cesję wierzytelności, 
b) ustalenia opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów z dróg na 

parkingach strzeŜonych oraz kosztów powstałych w wyniku wydania 
dyspozycji usunięcia a następnie odstąpienia od usunięcia pojazdu. 

 
Ad – 2. 
 
Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia  Pan Krzysztof 
Stachera przedstawił informację na temat: oceny realizacji zadań powiatu 
w zakresie ochrony zdrowia. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Pan Wojciech Przybylski – poinformował, Ŝe w podstawowej profilaktyce  
opieki zdrowotnej w gminach jest całkowity brak programu wykrywania chorób 
nowotworowych, zwłaszcza u kobiet. Wnioskował, aby Komisja Zdrowia  
zwróciła się z apelem do rad gmin aby taka opieka została podjęta.  
 
Radny Krzysztof Obratański – zapytał, czy moŜna uzyskać dane dotyczące 
chorób nowotworowych w powiecie, chodzi przewaŜnie o te choroby, które 
mogą być eliminowane przez szczepienia zapobiegawcze.  
 
Pan Wojciech Przybylski – powiedział, Ŝe profilaktyka jest to zadanie gminy, 
a nie powiatu. Dodał, Ŝe złoŜy Panu Staroście informację na temat chorób 
nowotworowych.  
 
Innej dyskusji nie prowadzono. 
 

Komisja przyjęła przedstawioną informację do 
akceptującej wiadomości. 

 
 
Ad – 6 a. 

Dyrektor ZOZ Pan Wojciech Przybylski przedstawił projekt uchwały 
dotyczący wyraŜenia zgody na cesję wierzytelności.  



 

3 

Dyskusji nie prowadzono. 

Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 

Komisja zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały jednogłośnie 
pozytywnie bez uwag i zastrzeŜeń. 

 

Ad – 3.  

Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia  Pan Krzysztof 
Stachera przedstawił informację o stanie realizacji zadań oświatowych za rok 
szkolny 2010/2011. 
 

Komisja nie prowadząc dyskusji przyjęła 
przedstawioną informację do akceptującej wiadomości. 

 
Ad – 5 e,f,g. 

Projekty uchwał w sprawie: 

• wyboru biegłego rewidenta do przeprowadzenia badania sprawozdania 
finansowego za 2011r. w Zespole Opieki Zdrowotnej w Końskich, 

• uchwalenia „ Programu współpracy Powiatu Koneckiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 
z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności poŜytku publicznego 
i o wolontariacie na 2012 rok”, 

• przesunięcia środków PFRON pomiędzy zadaniami w 2011r., 
  
przedstawił Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia  Pan 
Krzysztof Stachera. 
 
W dyskusji dot. przesunięcia środków PEFRON głos zabrali: 
 
Radny Krzysztof Obratański – zapytał, o nabór i terminowość 
rozpatrywanych wniosków dot. zagadnień w zakresie rehabilitacji społecznej 
i zawodowej. 
 
Pan Krzysztof Stachera – powiedział, Ŝe do końca października wszystkie 
wnioski zostały zrealizowane, a pozostałe środki w związku z brakiem 
wniosków nie zostały wykorzystane. 
 
Innej dyskusji nie prowadzono.  
 

Komisja przedstawiane projekty uchwał zaopiniowała jednogłośnie 
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pozytywnie nie wnosząc Ŝadnych uwag i zastrzeŜeń. 
 

Ad – 4. 
 
Dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej Pani Maria 
Werens przedstawiła  informacje o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu. 
 
Dyskusji nie prowadzono. 
 

Komisja przyjęła przedstawioną informację do 
akceptującej wiadomości. 

 
Drugą część informacji o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu przedstawił 
Powiatowy Lekarz Weterynarii Pan Tadeusz Kulkiewicz. 
 
Dyskusji nie prowadzono. 
 

Komisja przyjęła przedstawioną informację do 
akceptującej wiadomości. 

 
Ad – 5 a, b 

Projekty uchwał w sprawie: 

• zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 
2011-2019 oraz 

•  zmian w budŜecie Powiatu Koneckiego na 2011r.,  

przedstawiła Skarbnik Pani Edyta DrąŜkiewicz jednocześnie poinformowała, 
Ŝe jest niewielka zmiana w projekcie uchwały dot. zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2011-2019 w związku 
z potrzebą zakupu tablic rejestracyjnych, oraz Ŝe w związku z powyŜszym dwa 
załączniki ulegną zmianie. 

 

Dyskusji nie prowadzono. 

Projekty uchwał poddano kolejno pod głosowanie. 

Komisja oba projekty uchwał zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie nie 
wnosząc Ŝadnych uwag i zastrzeŜeń. 

 
Ad – 5 c, d. 

Naczelnik Wydziału Administracyjno – Gospodarczego Pan Szymon Biały 
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przedstawiał projekty uchwał w sprawie: 

• wyraŜenia zgody na oddanie w dzierŜawę w trybie bezprzetargowym 
aktywów trwałych Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich niezbędnych 
do przeprowadzenia usług sprzątania oraz rezonansu magnetycznego,oraz 

• wyraŜenia zgody na zbycie aktywów trwałych Zespołu Opieki Zdrowotnej 
w Końskich, 

 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Krzysztof Obratański – zwrócił uwagę na literówkę w projekcie dot. 
zgody na oddanie w dzierŜawę w trybie bezprzetargowym aktywów trwałych 
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich niezbędnych do przeprowadzenia usług 
sprzątania oraz rezonansu magnetycznego, Ŝe powinno być „...na zlecenie...” 
a nie „...za zlecenie...”. 
 
Innych uwag nie wnoszono.  
 
Projekty uchwał poddano pod głosowanie. 

 
Komisja oba projekty uchwał zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie nie 

wnosząc Ŝadnych uwag i zastrzeŜeń. 
 

Przewodniczący Pan Paweł Gręda odczytał pismo od Zarządu Powiatu 
w sprawie wniosku Komisji Zdrowia i Oświaty dot. Warsztatów Terapii 
Zajęciowej, które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad – 6 b. 
 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za usuwanie i przechowywanie 
pojazdów z dróg na parkingach strzeŜonych oraz kosztów powstałych w wyniku 
wydania dyspozycji usunięcia a następnie odstąpienia od usunięcia pojazdu 
przedstawił Naczelnik Wydziału Komunikacji Pan Zbigniew Struzik.  
 
Radny Marian Gąszcz -  zapytał, czy stawki przedstawione w projekcie 
uchwały są maksymalne. 
 
Pan Zbigniew Struzik – odpowiedział,  Ŝe są to stawki maksymalne, które 
ukazały się w Monitorze Polskim i będą co roku zmieniane. Dodał, Ŝe są to 
kwoty dla kierowców, którzy nie przestrzegają  przepisów ruchu drogowego. 
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Radny Jarosław Lasota – zapytał, czym są motywowane te podwyŜki. 
 
Pan Zbigniew Struzik -  powiedział, Ŝe Rada Powiatu corocznie ustala 
stosowną uchwałę, ale nie koniecznie muszą być w niej podnoszone stawki. 
Dodał, Ŝe stawki są symbolicznie podwyŜszone, aby zorientować się jak po roku 
czasu będą wyglądać koszty wdroŜenia uchwały w Ŝycie. 
 
Radny Marian Gąszcz – zapytał, czy parking na którym odstawiane są auta 
naleŜy do Powiatu.  
 
Pan Zbigniew Struzik – powiedział, Ŝe parking nie naleŜy do Powiatu. Dodał, 
Ŝe parking i holownik wyłaniany jest w drodze przetargu, poniewaŜ musi 
spełniać stosowne wymogi.  
 
Innej dyskusji nie prowadzono.  
 
Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 

 

Komisja zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały jednogłośnie 
pozytywnie bez uwag i zastrzeŜeń. 

 
Wszystkie przedstawione materiały stanowią integralną część niniejszego 
protokołu. 

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 09.55. 

 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji podziękował      
za uczestnictwo i ogłosił zakończenie posiedzenia.  
 
 

Protokołowała      Przewodniczący Komisji 
       Zdrowia 
 
 
Anna Lisowska     Paweł Gręda 
 
 
 
 Końskie, dnia 20.10.2011r. 
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